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Datum:: 10.10.2022     
Številka: 900- 7/2022- 
 

Z A P I S N I K 
 
24. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna Peč, ki je bila v četrtek, 6.10. 2022 ob 17.00 
uri v sejni sobi nad lekarno, na naslovu Trg 8. Prisotnih je bilo 6 članov Občinskega sveta.  
Lista prisotnih svetnikov je priloga arhivskemu zapisniku. 
 
Zapisnik je zapisan skladno z 51. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Mirna Peč 
(Uradni list RS, št. 89/2008), magnetogram seje pa se hrani v sejnem dosjeju skupaj z 
zapisnikom in gradivom seje.  
 
Sejo je vodil župan Andrej Kastelic, pozdravil je vse prisotne, ugotovil sklepčnost in pričel z 
dnevnim redom. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne  seje občinskega sveta; 
3. Volitve in imenovanja;  
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju 

gospodarske javne službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne 
službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju 
Občine Mirna Peč – skrajšani postopek; 

5. Obravnava in sprejem predloga 1. rebalansa proračuna Občine Mirna Peč za leto 2022; 
6. Obravnava in sprejem predloga 1. sprememb sprejetega proračuna za leto 2023; 
7. Obravnava in sprejem sprememb Načrta razpolaganja in pridobivanja  nepremičnega 

premoženja Občine Mirna Peč za leto 2022 – prva dopolnitev;  
8. Obravnava in sprejem Poročila o poročila o izvrševanju proračuna Občine Mirna Peč v 

prvem polletju leta 2022; 
9. Obravnava in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi vzgojno- 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta Pavčka – skrajšani postopek;  
10. Obravnava in sprejem Sklepa o  derazglasitvi kulturnega spomenika; 
11. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnosti občine; 
12. Pobude in vprašanja svetnikov; 
13. Razno  

 
 

K 1. 
Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Na 24. redni seji Občinskega sveta Občine Mirna Peč je bilo prisotnih 6 članov Občinskega 
sveta, trije so bili opravičeni, eden je javil zamudo. Predlagani dnevni red je bil sprejet s 6 
(šestimi) glasovi ZA od  šestih prisotnih svetnikov. 
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K 2. 

Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne  seje občinskega sveta 
 

Zapisnik  23. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna Peč je bil sprejet s 6 (šestimi) glasovi 
ZA od šestih prisotnih svetnikov. 
 

K 3. 
Volitve in imenovanja; volitve predstavnika lokalnih interesov (elektorja) in izvolitev 

kandidata za člana Državnega sveta 
 

Župan je povedal, da je vse predloge obravnavala KMVII in zaprosil komisijo za poročilo. 
Komisija je povzela informacije, da je vse člane občinskega sveta, stranke in liste, zastopane 
v OS občine Mirna Peč, dne 21.9.2022 pozvala, da do 28.9.2022 do 11. ure podajo svoje 
predloge.  
Prispel je naslednji predlog: 

a.) Za elektorja: 
-Občinski svetnik Rudi Povše predlaga za elektorja Gregorja Parklja, Trg 46, Mirna Peč. 

 
Ter predlog: 

b.) Za člana Državnega sveta: 
      -Občinski svetnik Gregor Parkelj predlaga za kandidata za člana Državnega sveta Bojana 
Kekca, Muhaber 69, 8000 Novo mesto. 
 
Skladno s 6. členom Pravil je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
sestavila seznam predlaganih kandidatov po abecednem vrstnem redu. Skladno s 7. in 
8. členom Pravil za elektorja in kandidata za člana Državnega sveta voli na občinskem 
svetu s tajnim glasovanjem.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se je sestala dne 28.9.2022 in na 
podlagi podanega predloga sestavila glasovnico za glasovanje na občinskem svetu. Pred 
začetkom glasovanja pa mora Občinski svet izmed svojih članov izvoliti volilni odbor, ki ga 
sestavljata predsednik in dva člana.  
 
Zaradi tajnega glasovanja je župan razglasil deset minutni odmor. 
Volilni odbor je v skladu s Pravili za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana 
Državnega sveta ter za določitev kandidata za člana Državnega sveta št. 041-1/2012-2 z dne 
26.9.2012 izpeljal tajno glasovanje. 
Glasovalo je 6 (šest) prisotnih svetnikov. Po končanem glasovanju je župan zaprosil 
predsednika volilnega odbora za poročilo. 
 
Kandidat za elektorja 
Gregor Parkelj, Trg 64, Mirna Peč – 5 glasov ZA, 1 glasovnica neveljavna (od 6 glasovnic) 
 
Ter kandidat za člana Državnega sveta 
Bojan Kekec, Muhaber 69, Novo mesto -6 glasov ZA od 6 veljavnih glasovnic (vseh glasovnic 
je bilo 6). 
 
Tako je za elektorja s strani Občinskega sveta Občine Mirna Peč imenovan Gregor Parkelj, 
Trg 46, Mirna Peč, ki je prejel 5 glasov od 5 veljavnih glasovnic. 
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Za kandidata za člana Državnega sveta je predlagan Bojan Kekec, Muhaber 69, 8000 Novo 
mesto -6 glasov od 6 veljavnih glasovnic (vseh glasovic je bilo 6). 

 
K 4. 

Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in 

gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov na območju Občine Mirna Peč – skrajšani postopek 

 
 
Župan pove, da so do leta 2018 aktivnosti skupaj vodile dolenjske ter posavske občine, slednje 
so si takrat izbrale svojo pot. Projekt izgradnje MBO-ja so skupaj nadaljevale občine Dolenjske 
in Bele Krajine. Izgradnja objekta MBO v katerem se bodo obdelovali odpadki je v zaključni 
fazi. Posavske občine imajo svoj, podoben objekt, ki pa je v lasti občin le 40% in zaradi tega 
imajo občine manjši vpliv na poslovno dejavnost. Pred omenjenim letom je projekt pripravljal 
CEROD d.o.o., takratni projekt je bil uvodoma predimenzioniran in finančno izjemno zahteven. 
Občine so se nato odločile, da projekt racionalizirajo. Da je bila taka odločitev pravilna kaže 
to, da se objekt v manjšem obsegu, v teh dneh dejansko dokončuje. 
Razprave ni bilo. Predlog odloka je potrdilo tudi pristojno delovno telo občinskega sveta. Župan 
je predlagal sprejem po skrajšanem postopku.  
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe 
zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Mirna Peč  je bil sprejet 
s 6 (šestimi) glasovi ZA od  šestih prisotnih svetnikov. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Mirna Peč  je bil sprejet s 6 (šestimi) 
glasovi ZA od  šestih prisotnih svetnikov. 
 
 

K 5. 
Obravnava in sprejem predloga 1. rebalansa proračuna Občine Mirna Peč za leto 2022 

 
Razloge za obravnavo in sprejem predloženih dokumentov je podal župan: občina ima sprejeta 
proračuna za leti 2022 in 2023, a tokom leta nastale nove situacije pogojujejo določene 
spremembe. V tem času že lahko natančneje opredelimo že izvedene in še nedokončane 
aktivnosti za leto 2022. Nekaj sprememb se nanaša na že prejete odločbe za sofinanciranje 
investicij, ki jih je na podlagi prijav na razpise prejela občina. Vsebina prejetih pozitivnih odločb 
bo v naslednjem letu morda pogojevala še kakšno novo zadolževanje občine, vsebine v obeh 
proračunih pa so optimistično naravnane. 
Sonja Klemenc Križan, direktorica občinske uprave,  pove: v roku treh mesecev je občina 
prejela tri pozitivne odločbe za sofinanciranje investicij in sicer za sanacijo objekta na naslovu 
Trg 8, za Hidravlične izboljšave vodovodnega omrežja na območju občine ter za nadgradnjo 
infrastrukture v IC Dolenja vas. V nadaljevanju so bile predstavljene posamezne vsebine in 
načrtovana dinamika omenjenih investicij. Za center naselja Mirna Peč se pripravlja zasnova, 
ki bo v nadaljevanju podlaga za sprejem OPPN-ja, in v sklopu tega, kot kontekst oziroma 
platforma, področje za stanovanjski kompleks. Tu se tudi že išče interes potencialnih 
investitorjev. Poleg območja industrijske cone, aktivnosti za pridobitev zemljišč potekajo tudi 
za območje nekdanje osnovne šole v Gorenjem Globodolu. Za nekdanjo šolo v Gorenjem 
Globodolu je v pripravi tudi nabor vsebinskih kontekstov, s pripadajočimi se potrebnimi 
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analizami. V nadaljevanju se je Sonja Klemenc Križan ozrla še na potrebne investicije v 
Osnovni šoli Toneta Pavčka, ki so predvidene v lokalnem energetskem konceptu. Na 
investicijah omenjenega objekta, kot tudi na investicijah na drugih občinskih objektih, bo v 
nadaljevanju sodelovala Marta Kastelic, ki je na novo na občini zaposlena kot vodja režijskega 
obrata. 
Vladimira Fabjan Barbo je podala podrobnejše vsebine o pripravi in vsebinah predloženih 
proračunov: znatni del načrtovanih investicij se, vezano tudi na prejete odločbe o 
sofinanciranju, prestavlja v leto 2024. Pri pripravi dokumentov je bilo kot običajno, potrebno 
uskladiti prihodke in odhodke. V nadaljevanju je natančneje predstavila posamezne vrste in 
višine načrtovanih prihodkov, kot tudi nastale spremembe pri posameznih odhodkih. Podatke 
je v grobem podala po področjih in pomembnejših investicijah. Glede tekočih transferjev je 
omenila npr. transferje društvom, kjer se združujejo obveznosti iz preteklega leta, s tekočimi 
obveznostmi. Ga. Barbo je dodatno pojasnila spremembe na področju gospodarstva: 
povečujejo se sredstva za tekoče in investicijsko vzdrževanje na cestnem področju, 
spremembe so načrtovane tudi pri investicijah rekonstrukcije ČN Mirna Peč, na področju 
vodooskrbe, opremljanja agromelioracij, sanacije Kamnoloma Čemše. Nova je proračunska 
postavka preko katere se bo nudila pomoč mladim pri reševanju stanovanjskih problemov, 
načrtovano je sofinanciranje muzejske zbirke, drugače se vodijo podatki o režijskem obratu. 
Vse investicije v proračunih so bile vnesene tudi v načrt razvojnih programov.  
Ob 17.31 uri se je seji pridružil g. Zupančič.  
G. Zupančič kot predstavnik Odbora za gospodarstvo in negospodarstvo pove, da je bila 
tematika podrobno predstavljena in obravnavana. Oba odbora pozitivno ocenjujeta delo 
občinske uprave glede pridobitve finančnih sredstev za projekte in ravno ti projekti generirajo 
največ sprememb v proračunu. V razpravi odbora za negospodarstvo se je odprla tudi tema 
nakupa stare osnovne šole v Globodolu s pripombo, da je potrebno biti pazljiv pri vsebini, ki 
se bo dodelila tej stavbi. Vsebina mora biti za vzdrževanje objekta finančno vzdržna in 
samooskrbna glede financiranja, da ne bo vzdrževanje finančno breme Občine. Na Odboru za 
gospodarstvo pa so se ukvarjali s cestnim programom in sicer uresničevanje plana 
rekonstrukcij in sanacij, ki so bile zastavljene na začetku mandata, še posebej so se posvetili 
zamudam pri rekonstrukciji ceste Mirna Peč-Vrhovo. Kljub temu sta oba odbora soglasno 
podprla predlog rebalansa veljavnega proračuna in spremembo proračuna za leto 2023. 
G. parkelj pove, da je tudi Odbor za prostor obravnaval to temo in soglasno sprejel sklep, da 
se predlaga Občinskemu svetu potrditev predloga rebalansa.  
G. Lah je vprašal zakaj je realizacija komunalnih prispevkov tako nizka v prvem polletju. Ga. 
Klemenc Križan pojasni, da nekateri investitorji še projektirajo in da se zadeve na trgu dnevno 
spreminjajo. Proračun je živa stvar in ga je potrebno uravnotežiti. G. Laha skrbijo lastna 
sredstva, ki jih bo potrebno zagotoviti za projekte. Glede na terminski plan sofinanciranja bo 
šlo po njegovem mnenju na tesno. Boji se, da bodo ceste izpadle iz rokov iz LNPR. Gradnja 
komunalne infrastrukture »Nad Postajo« bo okoli 3 milijone evrov, je pa skeptičen glede 
gradnje v tej soseski. Ga. Klemenc Križan pojasni, da so v komunikaciji z lastniki zemljišč, 
kateri sami preverjajo cene na trgu glede na popise in preverjajo ali se lahko kašne postavke 
izloči in se gre preko pogodbe o komunalnem opremljanju. Trasa vodovoda gre po trasi ceste 
in bi se lahko stvari delale sočasno. Računa se na manjši padec cen, čaka  pa se še gradbeno 
dovoljenje za infrastrukturo. Upravna enota je obvestila vse lastnike zemljišč, da se lahko 
priglasijo v postopku pridobivanja gradbenega dovoljenja. Nekateri so se že priglasili, jih je pa 
veliko. Upravna enota bo določila datum srečanja, kjer upajo da ne bo preveč pripomb na 
projekt, potem se čaka pravnomočnost gradbenega dovoljenja. Čez zimo se bodo na občini 
srečali z lastniki in ponovno preverili cene in če bodo cene ugodne, se bo naredil razdelilnik in 
se bo poskušalo z nekaterimi lastniki podpisati pogodbo o komunalnem opremljanju. 
Pregledalo se bo, katera dela bo lahko Občina speljala preko javnih naročil. najprej je potrebno 
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izdelati oporni zid, da se lahko začne z izgradnjo ceste, skupaj z vodovodom,  meteorno 
kanalizacijo.  
Ostale razprave ni bilo.  
Na podlagi določil Zakona o javnih financah, uradno prečiščeno besedilo, in na osnovi Statuta 
Občine Mirna Peč je Občinski svet občine Mirna Peč sprejel Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna Peč za leto 2022 – 1. rebalans po skrajšanem 
postopku je bil sprejet s 7 (sedmimi) glasovi ZA od  sedmih prisotnih svetnikov. 
 

K 6. 
Obravnava in sprejem predloga 1. sprememb sprejetega proračuna za leto 2023 

 
Glede na to, da je bila razprava o predlogu sprememb proračuna 2023 že del prejšnje točke, 
dodatne razprave ni bilo.  
Na podlagi določil Zakona o javnih financah, uradno prečiščeno besedilo, in na osnovi Statuta 
Občine Mirna Peč je Občinski svet občine Mirna Peč sprejel Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna Peč za leto 2023 – 1. spremembe in dopolnitve 
po skrajšanem postopku je bil sprejet s 7 (sedmimi) glasovi ZA od  sedmih prisotnih svetnikov. 
 
 

K 7. 
Obravnava in sprejem sprememb Načrta razpolaganja in pridobivanja  nepremičnega 

premoženja Občine Mirna Peč za leto 2022 – prva dopolnitev;  
 

Župan povabi k besedi go. Ireno Jerič, katera pojasni, da je bilo tokrat res veliko predlogov. 
Odbor za prostor si jih je temeljito pregledal in sprejel kar nekaj svojih stališč, zato je zadeve 
predstavljal predsednik odbora, g. Parkelj. Načrt pridobivanja obsega devet predlogov, 7 se jih 
nanaša na območje industrijske in gospodarske cone za ceste LC1, ceste A in ceste B. Občina 
bo kupila Osnovno šolo Globodol in zemljišče KZ Krka v centru Mirne Peči. Načrt razpolaganja 
zajema 24 predlogov, ki se v pretežni meri nanašajo na urejanje lastništva na občinskih cestah 
(sklenile se bodo menjalne pogodbe). Odbor za prostor je predlagal uvrstitev letni načrt 
razpolaganja zemljišča par. št.  2887/2, 2887/3, 2887/4, k.o. Mirna Peč (Ivanja vas) in 3469/3, 
3468/4, k.o. Hmeljčič (gospodarska cona) ter parc. št. 3498/25, 3504/7, k.o. Hmeljčič 
(Šentjurij).  
Zaradi obsežne razprave je gradivo Odbora za prostor priloga zapisniku.  
Razprave na podani predlog odbora ni bilo.  
Vsi predlogi so bili sprejeti s 7 (sedmimi) glasovi ZA od  sedmih prisotnih svetnikov. 
 

K 9. 
Obravnava in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

vzgojno- izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta Pavčka – skrajšani postopek 
 
Župan je zaradi napovedanega predčasnega odhoda g. Zupančiča preskočil točko 8.  
Nataša Rupnik iz občinske uprave je pojasnila, da je z zadnjo spremembo pravilnika o 
izvrševanju proračuna RS občinam naloženo, da dovoljujejo javnim zavodom izvajanje tržne 
dejavnosti le pod pogojem, da le ti iz tega naslova pokriva najmanj vse stroške opravljanja 
tržne dejavnosti. V skladu s tem bodo prihodki in odhodki tržne dejavnosti morali biti ločeno 
vodeni, cena pa bo morala vključevati vse stroške dejavnosti vključno s  stroški investicijskega 
vzdrževanja prostora in opreme. S spremembo odloka bo ustanovitelj dodatno določil še, da 
je priprava vseh vrst obrokov hrane za otroke javna služba, cena le te pa določena na netržni 
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način. Glavna tržna dejavnost Osnovne šole Toneta Pavčka ostaja priprava hrane za 
zaposlene in zunanje uporabnike, kjer zavod vsa ta leta tudi ustvarja presežke poslovanja. 
G. Zupančič kot predsednik Odbora za negospodarstvo pove, da gre za tehnično ureditev 
Odloka.  
G. Parkelj vpraša ali se spremeni cena za otroke. Zdi se mu smiselno, da se šola tržno obnaša.  
Kot je bilo rečeno, je predlog odloka potrdilo tudi pristojno delovno telo občinskega sveta. 
Župan je predlagal sprejem po skrajšanem postopku.  
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi vzgojno- izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Toneta Pavčka – skrajšani postopek je bil sprejet s 7 (sedmimi) glasovi 
ZA od  sedmih prisotnih svetnikov. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi vzgojno- izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Toneta Pavčka – skrajšani postopek je bil sprejet s 7 (sedmimi) glasovi ZA od  
sedmih prisotnih svetnikov. 
G. Zupančič ob 18.50 uri zapusti sejo.  
 
 

K 8. 
Obravnava in sprejem Poročila o poročila o izvrševanju proračuna Občine Mirna Peč v 

prvem polletju leta 2022 
 
Župan k besedi povabi go. Sonjo Klemenc Križan, direktorico občinske uprave, ki pove, da je 
bil v skladu z zakonom Občinski svet že seznanjen s polletno realizacijo proračuna za leto 
2022. Realizacija ob polletju je vedno dokaj nizka, saj javnih razpisov in izvedbe padejo v drugo 
polovico leta.  
 

 
K 10. 

Obravnava in sprejem Sklepa o  derazglasitvi kulturnega spomenika 
 
Župan k besedi povabi go. Sonjo Klemenc Križan, direktorico občinske uprave, ki pove, da je 
aprila Občino Zavod za varstvo kulturne dediščine pozval, da na Občinski svet posredujejo 
predlog za derazglasitev kulturnega spomenika hiše Biška vas 18. Ta stavba je bila razglašena 
kot enota nepremične kulturne dediščine že v skladu z Odlokom o razglasitvi naravnih 
znamenitosti in nepremičnin kulturnih in zgodovinskih spomenikov še v občini Novo mesto. Na 
podlagi obvestila lastnika, g. Alojza Špendala, in inšpekcijskega pregleda ter zapisnika 
gradbenega inšpektorja je bilo ugotovljeno, da je hiša porušena in da te stavbe ni več. Na 
podlagi ugotovljenega zahtevajo spremembo statusa oz derazglasitev kulturnega spomenika.   
Sklep o  derazglasitvi kulturnega spomenika je bil sprejet s 6 (šestimi) glasovi ZA od šestih 
prisotnih svetnikov. 
 

K 11. 

Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnosti občine 

Župan k besedi povabi go. Sonjo Klemenc Križan, ki pove, da je bilo o veliko aktivnostih že 
govora med samo sejo. Poda pa še informacije v zvezi z rekonstrukcijo bivše H1 oziroma 
krožišča na Poljanah. S strani DRSI aktivnosti potekajo kot dogovorjeno, krožišče ima prednost 
zaradi varnosti na Poljanah. Sredstva v državnem proračunu so zagotovljena. Računa se, da 
bodo v januarju podpisali pogodbo z izbranim izvajalcem in takoj ko bo vreme dopuščalo, se 
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gre v izvedbo. Solarna javna razsvetljava po vaseh ni šla po terminskem načrtu, saj je 
elektronika težko dobavljiva v trenutnih razmerah. Po montaži so potrebne še ozemljitve in 
zaključna dela. Župan doda, da se bo takšna razsvetljava uvedla po celotni Občini, saj je 
investicija smotrna. Ni potrebnih projektov, kablitve in kopanja. Svetloba je daljinsko vodena in 
se lahko regulira. Ga. Klemenc Križan nadaljuje s sončnimi elektrarnami, ki bodo nameščene 
na tri objekte; ČN Mirna Peč, Trg 8 in na športni dvorani OŠTP. Pove tudi,  da se je občina 
zaradi vse večjega števila gradenj odločila, da mladim pomaga s finančno pomočjo pri prvem 
nakupu, gradnji ali urejanju stanovanj. Upravičenci so osebe do 40. leta starosti, prvi razpis bo 
v letu 2023 v skupni višini 30.000 EUR. Višina subvencije je odvisna od območja gradnje in 
sicer z upoštevanjem razmerja višine komunalnega prispevka posameznih območij. Sredstva 
se bodo dodeljevala do porabe sredstev, vse neodobrene vloge pa se prednostno obravnavajo 
pri naslednjem razpisu. 
 

K 12. 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
G. Parkelj vpraša kaj se dogaja s Temenico ter zanima ga ali se prostorsko ureja na 
pokopališču v Mirni Peči prostor za raztros pepela in ali je v industrijski coni kakšen nov 
investitor, če se pričakujejo nova delovna mesta. Župan odgovori da ne ve, zakaj niso začeli 
dela pri mlinu na Temenici, saj je bilo vse dogovorjeno in sredstva zagotovljena. Ga. Fabjan 
Barbo pove da so glede pokopališč uredili digitalni kataster, ki bo viden v PISO sistemu. Kar 
se tiče urejanja pokopališča, so bili postavljeni znaki za prepovedi, talne označbe pa bodo v 
roku enega meseca. Širitev pokopališča je v načrtu za 2023, sočasno s tem bo potrebno 
premakniti prostor za smeti.  
Ga. Klemenc Križan pove glede gospodarske cone, da podjetje K3 pridobiva dovoljenje za 
izravnavo terena za parcelo nasproti Bartoga, kasneje pa bo gradil. Brinox projektira, Ambi že 
gradi, NG nizke gradnje, d.o.o. tudi načrtujejo novo stavbo. Je zelo veliko zanimanja za južni 
del cone, veliko je skladiščnih podjetij z logističnim središčem. Glede bencinske črpalke pa se 
pridobivajo projektni pogoji. Gradili bodo takoj, ko bo možno, rešiti pa morajo še 
odvodnjavanje. Podjetje Akrapovič predvideva pričeti z deli, ko zaključi z delom v Beli Krajini. 
Ga. Pust vpraša, ali je v načrtu za Laze in Okroglico vodovod. Ti občani tudi pogrešajo zbor 
krajanov. Ga. Klemenc Križan pove, da so že pred časom rekli naj zberejo pobude, kdo bi se 
želel priklopiti, vendar ni bilo odziva. Župan pove, da zborov krajanov ne bo, je pa veliko 
pogovora o obveščenostih javnosti oziroma občanov.  
Ga. Klemenc Križan nadaljuje, da bodo vsa gospodinjstva dobila posode za odpadna olja in 
dodali bodo dva odjemna mesta za odpadna olja v Ivanji vasi in v Dolenji vasi.  
G. Povše pove, da bi bilo potrebno sanirati jarek po cesti po  dolini, prav tako v Malenski vasi 
do Rogovile. Potrebno je tudi prebarvati ograje na mostovih. Župan pove, da bo potrebno te 
težave fazno reševati, je pa potrebno pred zimo to  urediti vsaj začasno.  
G. Berus pove, da je potrebno proti Globodolu spet obsekati drevesa. Dobi odgovor, da je to 
že dogovorjeno.  
 
Župan je ob 19.40 uri zaključil sejo. 
  
 
Zapisala                                                                         Občinski svet Občine Mirna Peč 
Andreja Povše                  Andrej Kastelic   
                                 župan 
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